
het word een wild west gebeuren wat mevr Mansvetd nu aan het veranderen is ivm het 
vervallen van het vakbekwamheid taxi heeft de Heer Uber haar zover gekregen dat ze dat van 
plan is .Ze heeft al zoveel misstapjes gemaakt kijkt u maar naar haar werk wijze dat zegt al 
genoeg Proreels bv en er zal nog meer volgen Uber is stout zei ze maar zei is zelf stout ha ha 
waarom wil ze het vrij geven ? ze doet heel veel ondernemers de strop om .De vakbekwaam 
moet blijven ,want het is niet alleen het besturen van een taxi maar ook je bedrijf kunnen 
runnen en zonder een opleiding gaat het je niet lukken er komen heel veel dingen kijken en 
dat leer je tijdens deze opleiding .Mev Mansveld moet toch ook aan een bepaalde opleiding 
hebben genoten voor dat ze aan deze baan kon komen ,maar wij taxi ondernemers worden al 
jaren gebombadeert met regels en wet geving investerig wat later blijkt dat het niet werkt dus 
waar praat ze nou over.NOU mijn conclusie is heel simpel Mevr Mansveld ga lekker wat 
anders doen er zijn heel veel voorgangers van u dat de taxi wereld zoveel schade heeft 
toegebracht Mvg EEN TELEUR GESTELDE TAXI ONDERNEMER .


